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Bohuslän-Dal OF styrelsemöte
202s-04-01 § 6*14

Protokoll
Tisdag { april kl. 18:30-21:00
Alt6gården Högsäter
Näruarande: Mats Blom, Hans-Erik Ringström, Jimmy Brinkenberg, Linus Olsson, Jim
Maftsson, Peo Johansson

Nr Ärende

§ 6 Föregående mötesprotokoll
Konstituerande mötet / Arsmötet

Peo redogör för besluten i de båda protokollen och s§relsen beslutar lägga de
bådaprotokollen till handlingarna.

§7 RiktlinjerlSpelregler
Värdegrund BDOF:s styrelse
Mötet diskuterar kort att ta fram en värdegrund/spelregler för styrelsen
Styrelsen beslutar att återuppta diskussionen vid kommande möten.

§ 8 Vilka är vi i styrelsen
Ledamöterna har en kort presentation av sig själva och vilka förväntningar vi
har på arbetet istyrelsen och också vad vialla kan bidra med.

§ I Rapporter
A. Ekonomi - Hans-Erik redogör kort för ekonomin. Det är ett litet underskott i

dagsläget

B. Kommitteer - Mötet konstaterar att det saknas kontaktpersoner från
styrelsen till samtliga kommittöer. Följande personer utses:
Jim - Ungdomskommittön, Jimmy - Tekniska kommittön, Linus -
Juniorkommittön samt och Hans-Erik - PreO-kommittön.

C. SOFT -Hur sker inrapportering till SOFT om bland annat
s§relseledamöter? Peo undersöker till nästa möte.

D. Rehns BK Curt Landin Rehns BK, som vill komma hit och träffa våra
orienteringsklubbarangående Natur- & Friluftsorientering 65+.
Styrelsen beslutar meddela Curt Landin att vi skickar ut hans brev till
samtliga föreningar och att de får själva ta kontakt med Curt om det flnns
intresse.

E. Rapport till RF SISU - Hans-Erik informerar om att han rapporterat in
underlag som efterfrågats för bidrag från RF-SISU

F. Ungdomskommitt6n - 20 ungdomar deltog på vår-läger i Vänersborg.

§10 Policydokument
A. Kommittöer och styrelse - Det finns ett policydokument för kommittöerna

men det behöver kompletteras med s§relsens ansvarsområden och
arbetsuppgifter.

B. Utbildningsansvarig - Valberedningen fick uppdraget från s§relsen att hitta
någon person/personer som ansvarar för samordning av utbildningar inom
förbundet till årsmötet men lyckades inte med uppdraget. Matts träffar
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Susanne Eriksson, RF-SISU och diskuterar innehållet i en sådant uppdrag
och Hans-Erik undersöker samma sak hos SOFT.

C. Stadgar - Vad säger stadgarna om kommittöer? Styrelsen diskuterar
frågan

§11 Värdetävlingar
Arsmötet gav styrelsen i uppdrag att undersöka vilka möjligheter föreningarna
har att arrangera värdetävlingar framåt i tiden. Detta med anledning av en
motion från Mats Blom där han föreslår att BDOF skall ansöka om att få
arrangera 10Mila någon gång under de närmaste 5 åren.
S§relsen diskuterar förslag till skrivelse som skall gå ut till föreningarna vilket
resulterar iatt utskicket skall innehålla två dokument. Ett som avser intresset
för att arrangera tilldelas oss från SOFT och ett som specifikt avser intresset
för att arrangera 1OMila.

Styrelsen beslutar uppdra åt Mats att ta fram ett förslag till brev som gäller
10Mila och till Peo att ta fram ett brev som avser övriga tävlingar som kan bli
aktuella för BDOF att arrangera.

§12 Kalendarium 2025
A. Hur - Teamslffsiskt? - Vi skall ha en blandning av f,siska möten och

webb-möten. Udda veckor är bäst.
B. SOFT -möten - Webb-möten med SOFT kan fördelas ut på styrelsen. Mats

skickar ut möteslista.
C. Frekvens styrelsemöten - Ett i månaden som grund. De första två blir I maj

17.30 samt 5 juni i Håby 17.30
D. Föreningsledarträff i november behandlas på kommande möten.
E. Kommittåmöb2A26 ijanuari behandlas på kommande möte.

§{3 Övriga frågor
Frågor i tiden, eller det som inkommit sent efter agendan skickats.
Jim väcker frågan - Hur utvecklar vi våra arrangemang så att vi blir fler på
tävlingarna. En fråga som behöver dryftas många gånger framåt.

§14 Nästa möte
Allögården, Högsäter den 8 maj kl. 17:30.

Vid protokollet Justeras
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